5D4N 河内 / 沙坝 HANOI / SAPA

Tour Code: VHZ-5

O Quy Ho 沙坝天门





Grand World Mega Hanoi 河内大世界

Tan Van Village 岱族村

CatCatVillage 猫猫村

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



SCHEDULE

DEPARTURE 🛪 HANOI D1 (MOB/D)

- West Lake + Tran Quoc Pagoda
- ☑ 36 Ancient Street
- ☑ Vietnam Museum of Ethnology

(B/L/D)

(B/L/D)

(B/L/D)

(B/MOB)

- ☑ Water Puppet Show
- ☑ Hanoi BBQ Hotpot Buffet

HANOI 🛱 SAPA **D2**

- Cat Cat Village
- Cat Cat Waterfall
- Shin Chai Village (Photostop)
- ☑ Notre Dame Cathedral
- Sapa Night Market

SAPA D3

- ☑ O Quy Ho
- ☑ Ban Mong Alpine Coaster
- ☑ Lao Chai Village

(Arrange small vechicle to visit)

- ✓ Ta Van Village (Arrange small vechicle to visit)
- Moana Sapa (Photostop)
- ✓ Sapa BBQ + Hotpot

SAPA 🛱 HANOI **D**4

- Rong May Glass Bridge
- Grand World Mega Hanoi
- ☑ Sen Buffet

TOURIST ATTRACTIONS: SAPA

- O Quy Ho also known as Heaven in Sapa a scenic mountain pass that offers stunning views of the surrounding landscapes. At over 2,000 meters above sea level, it is a must-see attraction for anyone visiting the region.
- Cat Cat Village is a Balck H'mong small mountain village. People live in Cat Cat village do rice cultivation in terraces and the traditional crafts. The road leading to Cat Cat Village is an easy, interesting route for trekking and the hike through mountains will offer tourists the wonderful picture of terraces, water fall, or even water buffaloes grazing leisurely.
- Rong May Glass Bridge is located at the Heaven Gate on the top of the beautiful O Quy Ho pass with a height of more than 2200m above sea level, about 16km from Sapa town and 7km from Fansipan cable car to the west. This is an integrated tourist complex.
- Moana Sapa has a total area of about 10,000 square meters. Here visitors not only admire the majestic beauty of Hoang Lien Son mountain range and Fanxipan mountain peak, but Moana Sapa will take you from these interesting things to other unexpected experiences.

HANOI

- Water Puppet Show the puppets are made out of wood and then lacquered. The shows are performed in a waist-deep pool. A large rod supports the puppet under the water and is used by the puppeteers, who are mormally hidden behind a screen, to control them. Thus the puppets appear to be moving over the water. Today's Vietnamese water puppetry is a unique variation on the ancient Asian puppet tradition.
- Ba Dinh Square it is the name of a famous square in Hanoi where president Ho Chi Minh read the Proclamation of Independence of the Democratic Republic of Vietnam.
- when Ho Chi Minh died, the granite Ho Chi Minh Mausoleum was built here to display his embalmed body. It remains a major site of tourism and pilgrimage.
- One Pillar Pagoda this is a historic Buddhist temple in Hanoi, the capital of Vietnam, it is regarded alongside the Perfume Temple, as one of Vietnam's two most iconic temples.
- Grand World Mega Hanoi Conveniently situated to the east of Hanoi, Grand World is an ideal place for an experiential journey of fun in a bustling festive space. This attraction offers visitors a unique blend of upscale shopping, vibrant events, and a rich cultural tapestry.



4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner Special Cuisine:

- ★ Sen Buffet ★ Vietnamese Cuisine
- ★ Sapa BBQ + Hotpot

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- Sapa: Azure Sapa Hotel
- Hanoi: Gloud Hotel

x 2 Nights x 2 Nights

OPTIONAL TOUR:

1. Hanoi 36 Ancient Steert Trishaw / Buggy Car (Inclusive Tipping) RM50/pax 2. Vietnam Hot Stone Massage 90mins: RM120/pax. | 3. Drip / Egg Coffee + Ban Mi: RM30 / pax.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic allected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

- (Include One Way Gondola Boat Ride)

HANOI 저 DEPARTURE

☑ Ho Chi Minh Mausoleum &

Whole month of Oct-Nov)

☑ One Pillar Pagoda

☑ Temple of Literature

Residence (Closed on every Mon & Fri,

Ba Dinh Square

D5



▲ ■ 精简行程



- ☑ 沙坝天门
- ☑ 沙坝班蒙高山过山车
- ☑ 老菜村 (安排小车参观)
- ☑ 岱族村(安排小车参观)
- ☑ 莫阿纳沙坝 (拍照)
- ☑ 沙坝烧烤 + 火锅



- ☑ 一柱庙
- ☑ 文庙

观光景点:

沙坝

- ◆ 沙坝天门 也被称为萨帕的天堂,一个风景秀丽的山口,提供周围景观的壮丽景色。它海拔超过2000米,是任何来该地区旅游的人必看的景点。
- ◆ **猫猫村** 是一个黑苗族(H'MONG)的山区小村落,沿途是片片梯田,风光很 佳。徒步过程中观赏越南乡村和耕作的黄牛的绝佳机会,哪里的景色真是美翻 了。还有瀑布,各种少数民族的居所,奇怪的石刻。
- 荣美玻璃桥 位于风景秀丽、地势独特、森林翠绿的迷人沙坝小镇。是一座雄伟的桥梁,坐落在海拔2000多米的高度,为游客提供了欣赏周围群山和壮丽景色的景点。
- ◆ 莫阿纳沙坝 总面积约10000平方米。在这里,游客不仅可以欣赏黄连山山脉 和番西邦山峰的壮丽美景,而且莫阿纳沙坝将让您有意想不到的体验。

河内

- ◆ 水上木偶戏表演 越南最具特色的传统民间舞台戏,也是世界木偶戏,它稀 奇的地方,就在于木偶戏于水池面上演出。上独一无二的。
- ◆ 巴亭广场 位于河内市中心,当时,胡志明主席在这里宣布越南独立。这里 也是当地人民休闲的地方。
- ◆ 胡志明主席寝陵及故居(高架屋) 对许多越南人来说是最神圣的地方,游客们有机会瞻仰胡志明的遗体,此外也可以参观胡志明主席的故居。
- 一桂庙 它本身是李朝太宗所创建的佛寺,因为庙建在一根柱子上所以就称 为一柱庙。
- ◆ 河内大世界 位于河内东部,交通便利,是在熙熙攘攘的节日空间中体验乐趣之旅的理想场所。这个景点为游客提供了一个独特的高档购物,充满活力的活动,和丰富的文化挂毯。

$\star\star\star\star\star || \bigcirc | \star\star\star\star\star$

✔4早餐/3午餐/4晚餐

- 风味餐: ★ 河内莲花自助餐 ★ 越式料理 ★ 沙坝烧烤+火锅
- ★ ★ ★ ★ ★ ²²
 酒店住宿(4晚)
 ✓ 沙坝: 蔚藍酒店或同级
 x2 晚
- ✓河内:Gloud河内酒店或同级 x2晚

推荐自费: 1.河内36古街三轮车/电瓶车(含小费):RM50/人 | 2.越式热石按摩:RM120/人 | 3.滴滴/鸡蛋咖啡+法式面包:RM30/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日,公众假期, 天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

·河内 HANOI ·

		-	
货币 Currency	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾= 马币 0.18 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	Vietnam : +84 越南 : +84
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different	Vietnam - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall no exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18℃ - 35℃	1	*Subject to weather of the day**以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320	B 737-800	
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	
Tipping: Agent Collection Fee: 小费: 旅行社代收费: Visa: Travel Insurance: 签证: 旅行保险:		Fee:	
	GD Partner:	TOTAL : 总数:	



Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441